

實物股票處理授權書 Authorization for Physical Scrip Handling

本人/吾等（姓名：_____ 牛牛號：_____ 護照/身份證號碼：_____）現授權以下人士（“被授權人”）代表本人/吾等處理以下事宜（包括在需要時代為簽署相關表格）。

I/We (Name: _____, Account No.: _____, Passport/Identity Card No.: _____) hereby authorize following person (“Authorized Person”) to deal with the following issue (including signing relevant form if needed) on my/our behalf.

被授權人姓名：_____ 被授權人護照/身份證號碼
Name of Authorized Person: _____ Passport/Identity Card No. _____

存入實物股票 Deposit Physical Scrip

本人/吾等明白存入之實物股票是以本人/吾等之名稱登記或以香港中央結算(代理人)有限公司名義登記。倘若下列實物股票在被授權人代為存入至富途證券國際（香港）有限公司(“富途證券”)之前出現任何遺失、盜用、毀壞或被轉移至非本人/吾等名下，富途證券無須負上任何責任，本人/吾等明白及接受上述與本授權相關的風險，並同意承擔及賠償富途證券一切因本授權而引起之任何損失、索賠、法律訴訟費用或損失。

I/We hereby confirm that the physical scrip to be deposited are registered under the name of me/us or HKSCC Nominees Limited. In the event that any of the following physical scrips are lost, stolen, damaged, or transferred to be under the name other than mine/ours prior to being deposited by the Authorized Person to Futu Securities International (Hong Kong) Limited (“Futu Securities”), Futu Securities shall not be held responsible for any liability, I/We understand and accept the risks associated with this authorization mentioned above, and also agree to indemnify and compensate Futu Securities for any losses, claims, legal expenses, or damages arising from this authorization.

領取實物股票 Receive Physical Scrip

本人/吾等明白下列實物股票是從本人/吾等之帳戶內提取的股票，並將以香港中央結算(代理人)有限公司名義登記。倘若下列實物股票在被授權人代為領取後出現任何遺失、盜用、毀壞或被轉移至非本人/吾等名下，富途證券無須負上任何責任，本人/吾等明白及接受上述與本授權相關的風險，並同意承擔及賠償富途證券一切因本授權而引起之任何損失、索賠、法律訴訟費用或損失。

I/We hereby confirm that the physical scrips listed below represent the shares withdrawn from my/our account and will be registered under the name of me/us or HKSCC Nominees Limited. In the event that any of the following physical scrips are lost, stolen, damaged, or transferred to be under the name other than mine/ours after being collected by the Authorized Person, Futu Securities shall not be held responsible for any liability, I/we understand and accept the risks associated with this authorization mentioned above, and also agree to indemnify and compensate Futu Securities for any losses, claims, legal expenses, or damages arising from this authorization.

實物股票資料 Physical Scrip Information

	股票代號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股數 Quantity
01			
02			
03			
04			
05			

本人/吾等確認以下資料已準備妥當，可以提交至富途證券：

I/We hereby confirm following documents are ready for submission to Futu Securities:

帳戶持有人的身份證明副本；及

The ID copy of the Account Holder; and

授權人的身份證明副本

The ID copy of the Authorized Person

帳戶持有人簽名： Signature of Account Holder:	被授權人簽名： Signature of Authorized Person:
帳戶持有人姓名(正楷字體)： Name of Account Holder(Block letters):	被授權人姓名(正楷字體)： Signature of Authorized Person:
簽署日期(日/月/年)： Date of Signature(DD/MM/YYYY): _____/_____/_____	簽署日期(日/月/年)： Date of Signature(DD/MM/YYYY): _____/_____/_____